



「中環 - 尖沙咀」渡輪服務
Central - Tsim Sha Tsui Ferry Service

航班時間表 Timetable

	星期一至五 (公眾假期除外) Mon - Fri (Except Public Holidays)	星期六、日及公眾假期 Sat, Sun and Public Holidays	相隔時間 (分鐘) Frequency (minutes)
中環 至 尖沙咀 Central to Tsim Sha Tsui	0630-0725	0630-0725	10/12
	0725-0955	/	6
	0955-2040	0725-2240	6/8
	2040-2330	2240-2330	10/12
尖沙咀 至 中環 Tsim Sha Tsui to Central	0630-0715	0630-0715	10/12
	0715-0945	/	6
	0945-2030	0715-2230	6/8
	2030-2330	2230-2330	10/12

收費表 Fare Table

	星期一至五 (公眾假期除外) Mon - Fri (Except Public Holidays)		星期六、日及公眾假期 Sat, Sun and Public Holidays	
	上層 Upper Deck	下層 Lower Deck	上層 Upper Deck	下層 Lower Deck
成人 Adult	\$3.2	\$2.6	\$4.2	\$3.6
小童(3至12歲) ¹ Child (Aged 3-12) ¹	\$1.9	\$1.8	\$2.5	\$2.4
殘疾人士 ² Passengers with disabilities ²	\$1.9	\$1.8	\$2.5	\$2.4
長者(65歲或以上) ³ Senior (Aged 65 or above) ³	免費 Free			
月票 ⁴ Monthly Ticket ⁴	\$160.0			
四日旅遊票 ⁵ 4-Day Tourist Ticket ⁵	\$32.0			

備註:

1. 如身高超過95厘米, 除非能出示有關證明, 否則均當作3歲或以上小童計算。
2. 必須出示殘疾人士登記證, 每艘渡輪下層最多限載四名輪椅使用人士。
3. 必須出示香港居民身份證、長者咭或其他身份證明文件, 及必須使用個人八達通咭或長者八達通咭。
4. 月票於前一個月之26日至當月之10日, 於尖沙咀天星碼頭天星維港遊售票處發售。乘客購買時須呈交近照一張。
5. 四日旅遊票於尖沙咀天星碼頭天星維港遊售票處發售, 持票者可於四天內不限次數乘搭中環-尖沙咀及灣仔-尖沙咀航線。

Remarks:

1. Any child who is above the height of 95cm will be subject to Child Fare, unless proven otherwise.
2. Eligible for persons upon presentation of Registration Card for People with Disabilities. The lower deck of each ferry can accommodate a maximum of 4 disabled persons on wheelchairs.
3. Eligible for seniors upon presentation of Hong Kong Identity Card, Senior Citizen Card, or other equivalent documentation; AND using Personalized Octopus Card or Elder Octopus Card.
4. Monthly Tickets are for sale at Harbour Tour Ticket Counter at Tsim Sha Tsui Ferry Pier starting from 26th of the preceding month to 10th of the month. A recent photo of the ticket holder is needed for purchase.
5. 4-Day Tourist Tickets are for sale at Harbour Tour Ticket Counter at Tsim Sha Tsui Ferry Pier. Ticket holders can enjoy unlimited rides on all regular Central - Tsim Sha Tsui service, and Wan Chai - Tsim Sha Tsui service, for four consecutive days.